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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:2876 Hastigheten för A-traktorer

Det är många unga som har skaffat A-traktor vilket är en positiv och önskvärd 
utveckling. Genom att många kör fordon i yngre år blir övergången till att ta 
körkort för bil mindre. Det ger också en stor mobilitet och frihet för alla unga 
som har tillgång till ett eget fordon.

För de så kallade mopedbilarna gäller en hastighet av 45 kilometer i timmen, 
till skillnad från A-traktorer där maxhastigheten är 30 kilometer i timmen, 
vilket många anser är ologiskt med tanke på att trafiksäkerheten många gånger 
är bättre i en A-traktor än i en mopedbil.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att ta några initiativ för att möjliggöra högre 
hastigheter för A-traktorer och därmed möjliggöra en förbättrad trafiksäkerhet?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-17
Besvaras senast
2021-05-26 kl. 12.00


